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U Županijskoj palači u Varaždinu održana je dvanaesta po redu sjednica Savjeta za 

sigurnost prometa na cestama Varaždinske županije, odnosno posljednja sjednica savjeta 

u ovome mandatu.

Kako je sve prisutne informirao predsjednik Savjeta dr.sc. Zvonimir Sabati, u ove četiri 

godine puno je toga pokrenuto i nastavljeno iz prethodnog mandata, ali pokrenuto je i 

dosta toga novoga.

- Počašćen sam što sam bio na čelu Savjeta za sigurnost prometa na cestama 

Varaždinske županije u ovome mandatu i koristim priliku da se zahvalim svim stručnim 

službama u Županiji koje su nas cijelo vrijeme podržavale. Zahvaljujem se i svim 

članicama i članovima Savjeta  za svaki konstruktivan prijedlog i suradnju. Naravno, bez 

podrške župana Anđelka Stričaka ne bi bilo moguće provesti zacrtane ideje i planove pa 

mu se također zahvaljujem na pomoći i susretljivosti. Najbolji dokaz tome su dobivena 

sredstva iz županijskog proračuna.



Drago mi je da smo nastavili dijeliti prsluke za naše najmlađe stanovnike županije, naše 

prvašiće, a što se tiče prometnih nesreća došlo je do  blagog pada. Dakle, imamo osjetno 

manje poginulih, jednako tako i teže stradalih. U padu su i materijalne štete. Što se tiče 

samog održavanja cesta, spletom okolnosti imali smo u posljednje četiri godine blage zime

tako da je otprilike četvrtina tih sredstava koja su se inače trebala koristiti za  zimsko 

održavanje prenamijenjena za ljetno održavanje i eventualno za nova asfaltiranja- rekao je

Sabati.

Župan Anđelko Stričak koji je nazočio sjednici zahvalio se Zvonimiru Sabatiju na  

kvalitetnim i aktivnom vođenju Savjeta za sigurnosti prometa na cestama te je iskoristio 

priliku da mu oda priznanje na svemu onome što je od 1993. godine do današnjeg dana 

odradio i napravio za Varaždinsku županiju, bilo kao župan ili županijski vijećnik.

-Također zahvaljujem se i svim članovima Savjeta, odradili su jedan doista jako dobar i 

kvalitetan posao. O tome govori statistika, ali i veliki broj inicijativa i prijedloga naših 

građana u vezi poboljšanja prometne infrastrukture. Nema tog apela ili prijedloga kojeg 

članovi Savjeta nisu uzeli na razmatranje. Sigurnost prometa nam je izuzetno važna, 

imamo veliku protočnost prometa, imamo jako gospodarstvo, a o tome nam najbolje govori

podatak da je na našem području registrirano oko 11 tisuća teretnih vozila, oni su svaki 

dan u pokretu i naravno da je sigurnost prometa u mjestima u kojima prolaze nešto manja.

Zbog toga smo u suradnji s Savjetom pokrenuli inicijativu za izgradnju mreže brzih cesta, 

a, nakon Uskrsa krećemo s izgradnjom brze ceste od Varaždina prema Krapini. -rekao je 

župan Stričak te naglasio kako je ovaj mandat bio bogat aktivnostima i investicijama 

vezanim za prometnu infrastrukturu.








